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Indkaldte:  Jan Blank, Sophie Vraa Østergaard, Torben Christensen, Morten Iversen, 
Christina Mejrsk., Anders Bech Johansen, Søren Mikkelsen 
Sanne Elise Langdahl, Claus Børsting  
Esben Horn Risgaard, Camilla Lægsgaard, Janne Moosgaard Mette Brask 
Christensen 

Gæster:  
 

Afbud: Camilla Lægsgaard, Morten Iversen 

Ordstyrer: Jan Blank 

Referent: Janne Moosgaard 

 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af referat: 

Referat fra mødet d. er godkendt på mail og findes på skolens hjemmeside 

 

2. Præsentation af Mette Brask 

 

3. Faste punkter: 

a. Orientering om økonomi og budget v. Esben herunder det afsluttede økonomi år, samt 

budgettet for det nye år.  

- Esben orienterer om at sidste års underskud er indhentet og økonomien 

balancerer. Der er som altid en usikkerhed i forhold til børn som starter 

hvilket påvirker økonomien. 

b. Godkende budget 

c. Orientering om aktuel status på skolen.  

- Der har været en periode hvor skolen har arbejdet med hvordan den kan 

organisere sig. Der vil til næste skoleår være 3 afdelinger. Tanken er at 

afdelinger har fokus på indholdet i afdelingen.  

- Der vil komme nye navne som giver mere mening. Indskolingen abc -

mellemtrin abc, - udskoling abc, - husene abc.  

- Esben har taget initiativ til en forældrecafe hvor forældre med mellemrum 

kan dele erfaringer.  

- Ledelsen har holdt møde med børnehaven og et fremtidigt samarbejde og 

skal holde møde med den nye leder af STU i næste uge. Målet med begge 

møder er at have fokus på de gode overgange. 

- Der vil også komme en invitation til bedsteforældredag hvor de vil kunne 

være med til fredagsmusik.  

- Der er en generel oplevelse af god trivsel i huset.  

 

4. Orientering om ansættelser 

 

b. Jennifer ny pædagog, Thomas ny pædagog. Esben orienterer om at de seneste 

ansættelser er vekslet fra medhjælpere til pædagoger. 
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c. Opsigelser. Der har været 3 opsigelser – 2 af opsigelserne var vikariater, hvor de 

pågældende har fået fast stilling andre steder. 

 

 

5. Principper for skoleårets planlægning og klassedannelser.  

- Det fremsendte bilag gennemgås. Information om skolens klubtilbud skal 

indskrives i bilaget. I forhold til skole/hjem samtalerne understreger Esben at 

vi holder de samtaler der er brug for og at de to i bilaget nævnte samtaler, er 

et minimum. I skoleåret 2025-26 deltager skolen i Søndersøløbet som et 

fælles arrangement. 

  

6. Tiltag i forhold til at udbygge forældresamarbejdet herunder arrangementer. 

- Det er et ønske at skolens aktiviteter bærer præg af aktiv elevinddragelse.  

- Der er et ønske fra forældrene om at udarbejdes et årshjul hvor forældrene 

kan se hvad der arbejdes med hen over året. 

- Esben inviterer til at repræsentanter fra forældrebestyrelsen kan deltage i et 

kursus der omhandler ”Skyggebørn”. Målet med dette er at der kan holdes 

oplæg for forældregruppen omkring emnet. Det forslås at skolen kontakter 

LEV. Der gøres opmærksom på at begrebet ”skyggebørn” er under forandring 

da det kan have en negativ klang. 

- Forældrebestyrelsen har drøftet mulighed for at oprette en Facebook gruppe 

hvor forældre på Rosenvænget kan lave positiv videndeling. 

- Forældrebestyrelsen har drøftet struktur og indhold for forældrecafeen. 

 

7. Kunstig intelligens (AI).  

- Der er et ønske om at undersøge mulighederne i forhold til AI for børnene på 

Rosenvænget.  

 

8. Orientering om henvendelser: 

o Henvendelser fra forældre på skolen: 
- Der har været henvendelse i forhold til utilfredshed med taxakørslen. Det er 

personalets oplevelse at de får mange af de utilfredse henvendelser og her 
henvises utilfredse forældre til Anita som sender klager videre til selskabet.  

o Henvendelser fra personalet: 
- Det pædagogiske personale har et ønske om et samarbejde med 

forældrebestyrelsen om hvordan informationer om tilmelding og framelding i 
ferieperioderne kan være mere smidige. Der er åbenlyse problemer med 
aulasystemet og det drøftes om der kan være andre måder at gøre det på. 

- Det er vanskeligt at dække ferierne tilpas da der ofte kommer færre børn end 
der tilmeldt og skolen kommer derved til at bruge flere ressourcer end det er 
nødvendigt. 

- Der peges på at det kan være et emne til et forældremøde.  
 

o Henvendelser til ledelsen 
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9. Punkter til kommende møde d.6.3.2025 

- Evaluering af forældrecafe. 
- Opfølgning på info om hvad der sker med klager over taxa. 

 
10. Eventuelt 

- Der er et ønske om der kommer billede og info på aula når der kommer nye 
medarbejdere på skolen.  

- Der ønskes løbende opfølgning på praktikordningen. 
 

 
Kommende bestyrelsesmøder torsdag d 1.5 og 19.6 kl.17-19. 
 
 
 

 


